
Hľadá sa Vzkriesený   
Stále sa hľadá Vzkriesený. Ale treba ho hľadať? Veď povedal, že je s nami po všetky dni – teda každý 
deň...Nie je to skôr o tom, že ho nevidíme? Ako Emauzskí učeníci? Išli s ním bok  po boku, aj srdcia im 
horeli, a predsa ho  nespoznali...Nie je zastretý náš vnútorný zrak? Nemáme zavreté  srdce?  Alebo 
hľadáme len „veľké veci“, „veľké udalosti“ ??? ... 
Keď ráno vstanem a syn mi povie: Mami, tu máš raňajky.  – Nepovedal mi to Vzkriesený? 

Keď vidím svoje deti, ako sa spolu zvŕtajú v kuchyni, aby uvarili obed, ktorý im nik nekázal pripraviť, ale oni 

to chceli – nevarí to Vzkriesený? 

Keď stojím na zastávke autobusu na Šašove, kde sa nedá ukryť pred nepriazňou počasia a ešte ani poriadne 

nedokončím v duchu myšlienku, že by nebolo zlé, keby dáke auto zastalo – a zrazu jedno pribrzdí, otvoria 

sa dvere a vodič sa pýta: Nejdete do Trnavej Hory ? A keď nasadnem, zistím, že toho pána vôbec 

nepoznám, a ani on mňa. Všeličo vám preletí hlavou, ale pán je srdečný, a nakoniec vysvitne, že nie je síce 

trnavohorčan, ale už pár rokov na hornej TH býva  a akurát ide domov – nešoféroval Vzkriesený? 

Keď ide 20-ročný syn pomáhať kamarátovi a jeho rodine do hory chystať drevo, hoci mohol ten čas stráviť 

aj bez námahy a príjemnejšie – nebol to Vzkriesený ? 

Keď mi je v duši smutno, cítim sa neužitočná, nemožná a zrazu mi cinkne v mobile správa  - ďakujem Bohu, 

že ťa mám- od duše, ktorá v tej chvíli vôbec netuší, ako mi je,– nepísal to Vzkriesený? 

Keď bojujem vo svojom vnútri so svojimi nedokonalosťami a pýtam sa sama seba, v čom sa zmeniť, otvorím 

sv. písmo a čítam: neposudzuj , a ja si uvedomím, že naozaj často vynášam o druhých „súdy“, aj keď len 

v malých veciach – nepovedal mi to Vzkriesený? 

Keď dostanem pozvanie na kávu a hostiteľ k nej pridá  aj raňajky – nebolo to pozvanie od  Vzkrieseného? 

Keď ja pozvem niekoho na návštevu a posedenie je príjemné, plné pohody a radosti – neprijala som 

Vzkrieseného? 

Keď sa večer modlíme spolu celá rodina, nemodlí sa s nami aj Vzkriesený?  Veď On sám povedal, že kde sú 

dvaja alebo traja v jeho mene, tam je aj on medzi nimi. 

Keď mám premyslené, kedy , ako a ku komu ísť na sv. spoveď, ale okolnosti sa zvrtnú tak, že nakoniec sa 

spovedám v inom čase, na inom mieste, a  kňaz  mi pomôže poriadne načrieť do svojej minulosti , veľa sa 

za mňa modlí a ja cítim, že som naozaj milovaná božia dcéra – nezamiešal mi karty Vzkriesený ? 

 (farníčka z TH) 
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Reakcia na svedectvo 

Zaujalo ma toto svedectvo . Cítim to podobne, no nebolo to vždy tak. Tak naozaj som pozvala Ježiša 

do môjho života pred 12 rokmi. Bolo to v nemocnici pri posteli môjho vážne chorého brata. Mala som 

o neho strach, nebol možno už aj 20 rokov na spovedi a bol v ohrození života. Na chodbe som 

"náhodou" stretla kňaza, tak som ho k nemu zavolala. Keď prijímal Eucharistiu, tiekli mu slzy a ja, ktorá 

som už 13 rokov žila v hriešnom vzťahu, som vtedy veľmi zatúžila po Kristovi. Povedala som mu: Bože 

nechcem už takto ďalej žiť a nedajbože zomrieť, ale neviem, čo s tým! Pomôž mi, lebo sama 

nedokážem zmeniť môj život. Brat za 3 mesiace zomrel a v mojom živote Boh začal konať. Boli to ťažké 

časy, ale keď sa spätne na to pozriem, všetko, čo Pán robil, bolo pre moje dobro. Po 15 rokoch som 



pristúpila k sviatosti zmierenia. Žijem sama, ale sú to najkrajšie roky môjho života. Až teraz viem, čo je 

to byť skutočne slobodným božím dieťaťom. Ďakujem Pánovi, že cítim jeho lásku a môj život je plný 

malých zázrakov. Som stále slabý, hriešny človek, čo neustále padá a vstáva, ale viem, že už nie som 

sama, že je stále so mnou. A už prosím len o jedno, aby ma už nič neodlúčilo od jeho lásky. 
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